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FINANSSTYREMØTE 

Torsdag 25. august 2016 på Biblioteket  

Protokollutskrift 

Tilstede: 

Finansstyret:   Dag Herrem, Magne Mæhre, Tormod Gjestland, Geir Eikeland, Gabriel 
Qvigstad, Steinar Bjørlykke, Amund Aarvelta.    

Administrasjonen:   Nora R. Hermansen 

Observatører:    Elisabeth Halle (Rådet), Mads G. Sømme (GS-leder), Karoline Ryslett Follestad 
(DS), Martin Næss (UKA-17)  

Forfall:    Silje Vestues Kjeldstad 

Referat:  Godkjent 

Innkalling:  Innkalling ble godkjent 

Presentasjoner 
KSG-Økonomi presentere økonomirapport for de føret åpningsdagene.  
 
Byggeprosjektleder Andreas Haavik presenterte status for byggeprosjekt til UKA-17.  
 

Vedtakssaker 
SAK 30/16:    Bruk av Blæsten  

GSK har diskutert bruk av Blæsten og foreslått fram følgende vedtak; 
 
"GSK ønsker at VK disponerer Blæsten som hybel." 
 

VEDTAK:  Finansstyret vedtar at Videokomitéen disponerer Blæsten som hybel fra og 
med den 26. august 2016 og inntil videre.  

 

Orienteringssaker  
Driftsorientering 
Tatt til orientering. 
 
Orientering fra Driftsstyret 
Tatt til orientering. 
 
Orientering fra Gjengsekretariatet 
Tatt til orientering. 
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Orientering fra Studentersamfundets leder 
Tatt til orientering. 
 
Orientering fra UKA 
Tatt til orientering. 
 
Orientering fra Finansstyrets arbeidsutvalg 
Referat fra AU-møte ble tatt til orientering.  

Runde rundt bordet 
 

Diskusjonssaker 
Budsjettpremisser for 2017 
Følgende ble diskutert: 

- Det bør settes et mål på antall medlemmer i 2017. Vi gikk ut av 2015 med 11.985 
medlemmer og det bør være mulig å øke antallet noe.  

- GS bes komme med forslag til budsjettramme for gjengene i 2017 
- Forventing til oppnådd resultat fra KLST og LK ble diskutert – foreslås å økes noe. 

Forventningen for 2015 og 2016 var et samlet overskudd på kr. 500.000.  Sendes til 
Driftsstyret og ber om forslag fra driftsstyret.  

- Det er fortsatt ønskelig at KSG, Profil, STF og Sikring setter opp en 3års investeringsplan 
- FS ønsker en kort presentasjon av styrets budsjett 
- Det er ønskelig at STF tar både investeringer og innleie for UKA, slik at STF sats for UKA 

omfatter alt av sceneteknisk. STF og FS fastsetter ny STF-sats for UKA som reflekterer 
endringene.  

- Forslag til prioriterte bygg- og vedlikeholdsprosjekter: 
o Strossa 
o Duk og absorbenter i Storsalen  
o Mellomlokaler – trapperom, rotunder – gulv, håndløpere, belysning, lyddempende 

dører til Storsalen 
o Røykventilering av Storsalen 
o Vinduer på Kuppelen 
o Toaletter i Rundhallen og Daglighallen 
o Storsalen – gulv, stoler, rekkverk – scenegulvet 
o Kjøling – øl og overskuddsvarmeproblematikk   

Møtet hevet kl. 19:00 

NESTE FINANSSTYREMØTE TORSDAG 6. oktober 2016.  

Referent: Nora Røkaas Hermansen 

 
 
Dag Herrem     Magne Mæhre   Tormod Gjestland 

 

Geir Eikeland    Gabriel Qvigstad  Amund Aarvelta 

 

Steinar Bjørlykke  


